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Skrivelse till Nämnden för arbete och välfärd  
 
 
Växjö kommun måste stötta kvinnojouren Blenda  
Tusentals kvinnor och barn söker skydd hos landets kvinnojourer varje år. Vart tionde 
barn tvingas uppleva pappas våld mot mamma. Vi ser även en alarmerande ökning av 
hedersvåld. Det här är siffror som tyvärr inte ser ut att minska. Det är så allvarligt att 
regeringen så sent som förra våren utökade stödet till landets kvinnojourer med 
ytterligare 100 miljoner kronor. Men samtidigt som Socialdemokraterna, miljöpartiet, 
Centerpartiet och Liberalerna skjuter till mer resurser till kvinnojourerna så bestämmer 
sig Allianspartierna och Miljöpartiet i Växjö för att lämna avtalet med kvinnojouren 
Blenda i Växjö kommun.  
I Växjö kommun har kvinnojouren Blenda och kommunen länge haft ett 
samverkansavtal. Efter flera år av gott samarbete så har den moderatledda majoriteten 
bestämt sig för att lämna avtalet. Detta anser Socialdemokraterna är fel och istället 
borde samarbetet med Blenda stärkas.  
 
Förslag till beslut  
- Att förvaltningschefen får i uppdrag att förhandla fram ett nytt avtal som stärker 
samarbetet med Kvinnojouren Blenda som kan börja gälla 1/1 2021  
 
Tomas Thornell, kommunalråd (S) 


